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Protokół nr XLVI.2023 
XLVI Sesji Rady Gminy Ręczno 

dnia 19 września 2023 r. 
RG.0002.9.2023 

rozpoczęcie godz. 10:00 
zakończenie godz. 11:25 

              Miejsce obrad – sala „Wspólny Dom”  w Ręcznie  
 

         Obecni radni        Nieobecni radni                                                                  
 

1. Betka Włodzimierz    1. Filocha Jan            
2. Dembowski Adam 
3. Felecka-Tręda Mariola                        
4. Flasz Ewa  
5. Michalski Kazimierz 
6. Ociepa Jarosław 
7. Olszta Małgorzata                
8. Patura Jolanta     
9. Piętos Dominika 
10. Skrobek Marek         
11. Synderecka Agnieszka   
12. Świstak Robert     
13. Zawada Mirosław 

        

O godz. 10:00 Przewodniczący Mirosław Zawada otworzył XLVI Sesję Rady Gminy 
Ręczno, powitał radnych, Wójta Gminy Piotra Łysonia, Zastępcę Wójta Marcina Kusa, 
Skarbnik Bożenę Jarosińską oraz Adwokat Annę Włodarczyk-Bajon. 

Na podstawie listy obecności w obradach bierze udział 13 radnych, co stanowi 
kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych 
i gości stanowią pisemne załączniki do protokołu. 
 

Punkt 2 
Wnioski do proponowanego porządku obrad 
Radni nie zgłosili wniosków do porządku obrad. Przewodniczący przedstawił porządek 
obrad, jak w zaproszeniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Wnioski do proponowanego porządku obrad. 
3. Wnioski do protokołu XLV Sesji Rady Gminy Ręczno. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach między sesjami. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 
6. Bezpieczeństwo mieszkańców gminy – informacja policji.  
7. Bezpieczeństwo ppoż. i działalność jednostek OSP na terenie gminy. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno 

na lata 2023–2034. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ręczno na 2023 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

do sądów powszechnych. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Piotrkowie Tryb. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie 

Tryb. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej 
w Gminie Ręczno. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania publicznego z zakresu zimowego 
utrzymania dróg powiatowych na terenie gminy. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Ręczno 
z dotychczasowym dzierżawcą na czas określony 3 lata. 

16. Sprawy różne. 
17. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 3 
Wnioski do protokołu XLV Sesji Rady Gminy Ręczno 

Nie było wniosków do protokołu XLV sesji. 
 

Punkt 4 
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach między sesjami 
Przewodniczący Mirosław Zawada przedstawił informacje o swoich działaniach między 
sesjami, informacja stanowi pisemny załącznik do protokołu. 

 

Punkt 5 
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 
Wójt Gminy Piotr Łysoń  
W okresie od ostatniej sesji tj. od 27 czerwca do dnia dzisiejszego wydałem 27 zarządzeń, 
wszystkie są dostępne na stronie internetowej. 
Jesteśmy w trakcie realizacji lub kończymy bardzo dużo inwestycji. Inwestycje są 
historyczne, tak pod względem nakładów, jak i ich znaczenia dla mieszkańców. Inwestycje - 
wspólny efekt pracy pracowników urzędu gminy, ale także zgody ze strony rady. 

 Trwa, już jest na ukończeniu, inwestycja „Modernizacja ujęcia wody w Ręcznie”. 
Koszt realizacji tego zadania to 2 898 117,00 zł. Do wykonania i zakończenia 
inwestycji pozostał montaż zbiornika napowietrznego, który będzie wspomagał sieć 
wodociągową. Zbiornik już jest montowany, do końca tygodnia będzie to zakończone.  

 Modernizacja biologicznej oczyszczalni ścieków, koszt całkowity 5 145 842,00 zł. Do 
montażu pozostała prasa i inwestycja będzie wkrótce zakończona. Podsumowanie 
całej inwestycji zapewne zrobię po zakończeniu. 

 Zakończyliśmy zadanie „Przebudowa sieci dróg”, koszt całkowity wyniósł 
4 263 877,00 zł. Wyremontowaliśmy pięć odcinków dróg: Bąkowa Góra, Łęki 
Królewskie, drogę na Moczydła, Nowinki i Stobnica Kamienna Góra. 

 Zakończyliśmy także inwestycję „Modernizacja oświetlenia ulicznego”. Wymieniliśmy 
558 opraw oświetleniowych na nowe LED. Pozwoliło to na znaczne obniżenie 
kosztów energii przy jednoczesnym uzyskaniu niewspółmiernie lepszego oświetlenia 
gminy, wpływa to także na zwiększenie bezpieczeństwa.  

 Zamontowaliśmy także i odebraliśmy instalacje OZE na budynkach urzędu gminy 
i Szkoły Podstawowej w Ręcznie. Koszt całkowitej inwestycji to ponad 159 tys. zł, 
ta inwestycja pozwoli także na zmniejszenie kosztów energii elektrycznej. 

 Przypomnę, że przy oczyszczalni ścieków, w ramach tamtej inwestycji, także 
zamontowana jest instalacja OZE, która funkcjonuje i już widoczne są oszczędności. 
Sprawdzaliśmy rachunki rok do roku i przy opłatach za kilowaty trzy razy większych 
miesięcznie płacimy tysiąc złotych mniej za energię.    

 Następną inwestycją jest zakup średniego samochodu dla OSP Ręczno. Mamy 
zapewnienia od producenta, że z końcem września samochód ten będzie w Ręcznie. 
Wybieramy się na małą inspekcję z panem zastępcą i naczelnikiem OSP do Kielc, 
prawdopodobnie w następnym tygodniu. Koszt samochodu to 1 107 000,00 zł. 
Otrzymaliśmy dofinansowanie z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej oraz Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w łącznej kwocie 450 000,00 zł. Co należy podkreślić, że jest to 
około 40% kosztów zakupu, 60% kosztów zakupu to środki z budżetu gminy. Myślę 
i jestem przekonany, że pozyskane auto ułatwi i usprawni pracę strażaków oraz 
znacznie poprawi bezpieczeństwo.  
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Dla sprawiedliwości chciałbym podać, bo wszędzie słyszymy, że nasze państwo 
finansuje te zadania, można powiedzieć, że nasze państwo pomaga sfinansować 
takie zadania, a główny ciężar to jest Gminy Ręczno. 

 Ogłosiliśmy przetarg na remont drogi Stobnica – Stobnica-Piła. Procedury zostały 
przeprowadzone dwa razy, ale w końcu udało nam się wyłonić wykonawcę w kwocie, 
którą mamy w budżecie. W dniu wczorajszym podpisałem umowę z wykonawcą, 
prace mają zacząć się w przeciągu tygodnia.  

 Zakończony został też remont pomieszczeń urzędu gminy. Pierwsza kondygnacja 
nabrała estetyki, która w końcu przeniosła nas do XXI wieku. 

 Realizujemy też dwa projekty dofinasowane z Urzędu Marszałkowskiego, po 
150 tys. zł każdy plus nasz wkład własny. Są to renowacja stawu w Majkowicach oraz 
stworzenie parku sensorycznego przy szkole w Ręcznie. Pierwsza z inwestycji 
(Majkowice) jest na końcowym etapie przed podpisaniem umowy z wykonawcą, która 
nastąpi w następnym tygodniu, natomiast druga inwestycja jest na końcowym etapie 
projektowania. 

 Dzięki dużemu zaangażowaniu pracowników urzędu gminy uzyskaliśmy 
dofinansowanie w kwocie 40 tys. zł na pracownię językową w Szkole Podstawowej 
w Ręcznie. 

 Przy współdziałaniu z sołectwami realizujemy granty dla czterech sołectw: Ręczno, 
Kolonia Ręczno, Bąkowa Góra, Paskrzyn. Złożone są zamówienia na wyposażenie 
i sprzęt. Mam nadzieję, że do końca miesiąca nastąpi realizacja.  

 Złożyliśmy także wniosek na działania zdrowotne i profilaktyczne związane 
z osteoporozą. Bez naszego wkładu, z korzyścią dla naszych mieszkańców, za kwotę 
ponad 250 tys. zł będzie realizowany ten projekt. Będą do działania profilaktyczne, 
z naszej strony kosztem będzie udostępnienie lokalu.  

 Z ostatniej chwili – złożyliśmy wniosek do Polskiego Ładu na remont kotłowni, 
odwodnienie oraz termomodernizację szkoły w Stobnicy. Na stronie rządowej 
ukazała się informacja, że gmina Ręczno otrzymała na ten cel 1 960 000,00 zł. 
Wniosek był złożony na 2 mln zł. 

Oczywiście, na tym nie poprzestaniemy. W kolejce czekają kolejne złożone i składane 
wnioski, które, mam nadzieję, doczekają się realizacji. To m.in. odnawialne źródła energii, 
drogi, świetlica w Majkowicach, tereny rekreacyjne, tu chodzi o Moczydła. Słuszna sugestia 
na bieżąco, gdy budynek szkoły będzie wyremontowany, to należałoby w przyszłość 
spojrzeć i elewację w szkole w Ręcznie też wyczyścić. Jeżeli chodzi o szkołę w Stobnicy 
w budżecie mieliśmy zagwarantowane 70 tys. zł. Myślę, że pieniądze z Polskiego Ładu plus 
te nasze 70 tys. zł jako nasz wkład zabezpieczą całą inwestycję.  

Szanowni Państwo 
Wszystkie te zamierzenia nie byłyby możliwe, gdyby nie ciężka i pełna zaangażowania praca 
pracowników urzędu gminy, a przede wszystkim pana zastępcy wójta Marcina Kusy i pani 
skarbnik, no i oczywiście wszystkich pracowników w to zaangażowanych. Cel mamy wszyscy 
taki sam – zadowolenie mieszkańców. 
Oprócz inwestycji staramy się reprezentować gminę na zewnątrz uzupełniając się, 
wymieniając lub biorąc udział w uroczystościach i spotkaniach wspólnie razem z panem wice 
wójtem oraz z panią skarbnik. Nie czyniłem tego do tej pory, ale byłbym niesprawiedliwym, 
gdybym nie podziękował też pani adwokat. Oprócz porad prawnych, oprócz doskonałych 
relacji między nami, pani Ania też tworzy projekty do realizacji, choćby park sensoryczny, 
to jest pomysł i realizacja praktycznie pani Ani. 
Jak wspomniałem, reprezentujemy gminę na różnych uroczystościach, to m.in.: 

 Msza przy pomniku w Majkowicach za poległych żołnierzy AK. 

 Święto Wojska Polskiego 15 sierpnia – msza i złożenie kwiatów. 

 Dożynki w Łękach Szlacheckich, dożynki wojewódzkie w Paradyżu, dożynki 
powiatowe w Moszczenicy, dożynki w Aleksandrowie, dożynki parafialne w Ręcznie. 
Dziękuję KGW z terenu gminy za reprezentowanie i wystawianie stoisk na tych 
dożynkach. Na dożynkach wojewódzkich było KGW z Nowinek, na dożynkach 
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powiatowych KGW ze Stobnicy, bardzo często uczestniczy KGW z Ręczna. Myślę,  
że bardzo dobrze reprezentują gminę, natomiast my jesteśmy też bardzo zadowoleni, 
że reprezentują gminę.  

 W dniu 1 września złożyliśmy kwiaty przy pomniku w Ręcznie w rocznicę wybuchu 
II wojny światowej. 

 Oprócz tego uczestniczyliśmy w imprezie „Pożegnanie lata z WOPR nad zalewem 
w Cieszanowicach”, gdzie udzielaliśmy pomocy w realizacji tego pikniku. Piknik miał 
charakter charytatywny, gdzie też była zbiórka dla potrzebującej pani ciężko chorej. 
Swoje pokazy przedstawili ochotnicy z OSP Ręczno. Bardzo serdecznie dziękuję 
za udział w tej imprezie.  

Także na stadionie w Ręcznie odbyły się dwie imprezy: powiatowe zawody strażackie oraz 
turniej piłki nożnej leśników z całego województwa łódzkiego. Choć nie byliśmy 
organizatorami tych imprez, ale to była doskonała promocja gminy i pięknego obiektu 
sportowego. Ten obiekt przez wszystkich, którzy byli obecni, był chwalony i każdy podkreślał, 
że nawet w powiecie nie ma takiego obiektu.  
Szanowni Państwo radni – dziękuję za współpracę i myślę, że jeżeli będziemy dalej 
współpracować w ten sposób, to wiele dobrego osiągniemy. 
Dziękuję pracownikom urzędu gminy za zaangażowanie i pracę. 
Wszystkim życzę dużo zdrowia. 
 

A na koniec chciałbym Państwa zaprosić, w imieniu OSP Ręczno, na 7 października na 
obchody 100-lecia OSP w Ręcznie wraz z przekazaniem nowego auta. I będzie też przy 
okazji piknik rodzinny, wiele atrakcji dla dzieci, dla dorosłych.  

Dziękuję bardzo.  
 

Punkt 6 
Bezpieczeństwo mieszkańców gminy – informacja policji 
 

Wójt Gminy Piotr Łysoń przekazał informację od Komendanta Policji w Gorzkowicach, że ze 
względów kadrowych nie ma kogo oddelegować na sesję, gdyż większość policjantów jest 
na urlopach. 
 

Punkt 7 
Bezpieczeństwo ppoż. i działalność jednostek OSP na terenie gminy 
 

Podinsp. ds. obsługi rady gminy i ochrony przeciwpożarowej Barbara Stępień przedstawiła 
informacje z zakresu bezpieczeństwa przeciwpożarowego i działalności jednostek OSP na 
terenie gminy -  informacja stanowi pisemny załącznik do protokołu.  
 

Punkt 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno 
na lata 2023–2034 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 13 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos Dominika; 
Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XLVI.284.2023 Rady Gminy Ręczno z dnia 19 września 2023 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 9 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ręczno na 2023 rok 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
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ZA - 13 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos Dominika; 
Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XLVI.285.2023 Rady Gminy Ręczno z dnia 19 września 2023 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 10 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 
do sądów powszechnych 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 13 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos Dominika; 
Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XLVI.286.2023 Rady Gminy Ręczno z dnia 19 września 2023 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 11 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Piotrkowie Tryb. 
 

Przewodniczący Mirosław Zawada odczytał opinię zespołu powołanego uchwałą 
nr XLIII.270.2023 Rady Gminy Ręczno z dnia 13 czerwca 2023 r. do zaopiniowania 
kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego i Sądu Okręgowego w Piotrkowie Tryb. na 
kadencję 2024-2027. Opinia zespołu stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłoszono trzech radnych (radni wyrazili zgodę do pracy 
w komisji), skład Komisji Skrutacyjnej: 

1) przewodniczący - Ewa Flasz 
2) członek  - MariolaFelecka-Tręda 
3) członek  - Jarosław Ociepa 

Po opieczętowaniu kart do głosowania, radni kolejno (w porządku alfabetycznym) otrzymali 
kartę do głosowania, z nazwiskiem i imionami kandydata na ławnika do Sądu Rejonowego,  
za parawanem dokonywali wyboru ławnika, a następnie wrzucali kartę do urny. 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Ewa Flasz odczytała wyniki tajnego głosowania na 
kandydatkę Kamilę Justynę Kowalską: (obecni: 13, nieobecni: 1) 
ZA – 13 ;  PRZECIW – 0 ;  WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 (nieoddane: 0 /nieważne: 0), 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu. 
 

Uchwała nr XLVI.287.2023  Rady Gminy Ręczno z dnia 19 września 2023 r. stwierdza, że 
na podstawie wyników tajnego głosowania Kamila Justyna Kowalska została wybrana na 
ławnika do Sądu Rejonowego w Piotrkowie Tryb. na kadencję obejmującą lata 2024–2027. 
Uchwała stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 12 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie 
Tryb. 
Komisji Skrutacyjna w składzie:  

1) przewodniczący - Ewa Flasz  
2) członek – Mariola Felecka-Tręda  
3) członek - Jarosław Ociepa  

przeprowadziła, zgodnie z prawem, głosowanie tajne w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Okręgowego w Piotrkowie Tryb.   
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Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Ewa Flasz odczytała wyniki tajnego głosowania na 
ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Tryb. Liczba głosów oddanych na kandydata 
(obecni: 13, nieobecni: 1): 

1) Bielecka Agata Bożena     ZA – 13      PRZECIW – 0      WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 
2) Dembowska Anna Teresa ZA – 12      PRZECIW – 1      WSTRZYMAŁO SIĘ - 0  
3) Prochoń-Borkowska Justyna Joanna ZA – 13  PRZECIW – 0 WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu. 
 

Uchwała nr XLVI.288.2023  Rady Gminy Ręczno z dnia 19 września 2023 r. stwierdza, że 
na podstawie wyników tajnego głosowania na ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie 
Tryb. na kadencję obejmującą lata 2024–2027 zostali wybrani: Agata Bożena Bielecka, Anna 
Teresa Dembowska, Justyna Joanna Prochoń-Borkowska.  

Uchwała stanowi pisemny załącznik do protokołu.  
 

Punkt 13 
Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej 
w Gminie Ręczno 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 13 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos Dominika; 
Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XLVI.289.2023  Rady Gminy Ręczno z dnia 19 września 2023 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 14 
Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania publicznego z zakresu zimowego 
utrzymania dróg powiatowych na terenie gminy 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 13 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos Dominika; 
Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XLVI.290.2023  Rady Gminy Ręczno z dnia 19 września 2023 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 15 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Ręczno 
z dotychczasowym dzierżawcą na czas określony 3 lata 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 
ZA - 13 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Flasz Ewa; 
Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos Dominika; 
Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XLVI.291.2023  Rady Gminy Ręczno z dnia 19 września 2023 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
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Punkt 16 
Sprawy różne 
 

Nie było zgłoszeń w tym punkcie obrad. 
 

Punkt 17 
Zamknięcie sesji 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Mirosław Zawada o godz. 11:25 
zakończył obrady stwierdzeniem, że zamyka XLVI Sesję Rady Gminy Ręczno w dniu 
19 września 2023 r.  
 
 

Protokołowała                       Przewodniczący Rady  
         
Barbara Stępień               Mirosław Zawada 


